
عموماً علماء بزرگ تا آنجا که ممکن بوده است از رهآوردهای غرب استفاده نمیکردند،

شماره پرسش: ۱۱۵۶۲

تاریخ ارسال پرسش: ۰۶:۲۴:۲۶ ۱۳۹۳/۱۲/۱۸

متن پرسش

سلام علیکم: برای سوال 11528 مثالی و نمونه ای می توانید بیاورید (که عرفا یا علما متوجه ضعف

علوم جدید بوده اند)؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: همینکه ملاحظه میکنید عموماً علماء بزرگ تا آنجا که ممکن بوده است از

رهآوردهای غرب استفاده نمیکردند، نمونهی هوشیاری آنها است. به عنوان مثال؛ بد نیست زندگی

آیت االله محمد تقی نجفی را دنبال کنید که چگونه سعی میکردند در آن زمان از ظرفیتهای داخلی

حداکثر استفاده را بنمایند. موفق باشید


